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Abstract (en)
The container consists of a body (12) housing a first chamber (20) designed to hold a first product, with a second chamber (22) for a second product
linked to the first via a passage (24) closed by a stopper (26). The stopper is attached to one chamber which has an extending zone (46) in its
wall allowing the stopper to be removed and the passage (24) to be freed when the wall is extended. The extending wall zone is in the shape of
a bellows, and the chamber containing it has a neck at the opposite end to the passage (24) which connects with an outlet (18) for the mixture of
the two products. The stopper itself comprises a hollow shaft (29), generally cylindrical in shape and having a lengthwise channel (44). The two
chambers are closed by a cap (48) prior to use.

Abstract (fr)
Ce récipient comprend un corps (12) délimitant une première chambre (20) destinée à contenir un premier produit et une deuxième chambre (22)
destinée à contenir un deuxième produit et reliée à la première chambre par un passage (24) d'écoulement de produit, un organe d'obturation
(26) dudit passage (24) monté axialement déplaçable entre une première position d'obturation et une deuxième position de libération du passage
(24) en vue du mélange desdits produits et des moyens de distribution (50) de produit. L'organe d'obturation (26) est porté par la paroi de l'une
desdites chambres (22). Ladite paroi comporte une zone extensible (46) provoquant, au cours de son extension, la libération dudit passage (24). Ce
récipient comporte en outre des moyens amovible (54) de maintien de l'organe d'obturation (26) en position d'obturation. Application aux récipients
de distribution de produits cosmétiques ou parapharmaceutiques. <IMAGE>
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